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Protokoll fört vid  

Bredsund- Rotholma samfällighetsförenings 

ordinarie årsmöte 2023-06-10 
Org. nr 716419-1038 

 

Plats: Folkets Hus i Herräng 

Tid: 2023-06-10 kl 10:00 – 11:30 

 

§1 Stämmans öppnande 

Årsmötet öppnades av föreningens ordförande Hans Metzén, som hälsade närvarande 

medlemmar välkomna.   

§2 Val av ordförande för stämman 

Till mötesordförande valdes Ingrid Gutemyr som därefter övertog mötets ledning. 

§3 Val av sekreterare för stämman 

Till sekreterare valdes Magnus Friberg. 

§4 Val av justeringsmän, att jämte mötesordförande justera protokollet, samt tillika 

rösträknare 

Att justera protokollet och tillika vara rösträknare valdes Christer Hegart och  

Hans Metzén.  

§5 Fråga om stämman behörigen utlysts 

Kallelse uppsattes i mitten av maj på anslagstavlor vid Lapp, Korrnäs, Prästängsvägskälet 

och vid vägskäl mot Skaten.  Kallelse och vissa dokument inför mötet har även varit 

publicerade på föreningens hemsida, där även tidig information om mötesdatum funnits. 

Årsstämman ansåg enhälligt att kallelse till årsmötet skett enligt vad stadgarna föreskriver. 

§6 Fastställande av dagordning vid mötet 

Årsstämman fastställde den föreslagna dagordningen. 

§7 Fastställande av röstlängd vid mötet 

Röstlängden som ifyllts av närvarande medlemmar fastställdes.  Antal röstberättigade 

deltagare är 9 st.  Röstlängden finns som Bilaga 1 till originalprotokollet. 

§8 Styrelsens verksamhets- och ekonomiska berättelse 

Med hänvisning till verksamhetsberättelsen redogjorde Hans Metzén översiktligt för 

föreningens verksamhet under det gångna verksamhetsåret 2022-05-01 till 2023-04-30. 

Hans Metzén redogjorde för det ekonomiska utfallet.  Resultatet för verksamhetsåret är ett 

underskott på 10 741 kr. Underskottet beror bland annat på större omfattning av grusning än 

budgeterat, samt att budgeten var ”underfinansierad” eftersom föregående års resultat gav ett 

överskott.  Ingen avsättning till underhålls/investeringsfond har gjort under året.   

Beslutades godkänna redovisning av verksamheten. 
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§9 Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp av Ingrid Gutemyr. Beslutades att godkänna 

revisionsberättelsen och därmed även resultat och balansräkning som granskats av 

revisorerna. 

Revisionsberättelsen finns som Bilaga 2 till originalprotokollet. 

Revisorerna påpekade att det är ovanligt att kassör och vice ordförande är samma person. 

§10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade enhälligt på revisorernas rekommendation att bevilja styrelsen 

ansvarsfrihet för den tid redovisningen omfattar, d.v.s. verksamhetsåret 2022/2023. 

§11 Förslag från styrelsen och/eller inkomna motioner 

En motion har inkommit angående upprustning av mötesplatsskyltar. 

Angående Mats Anderssons motion om mötesplatsskyltar. 

Mötesplatsskyltarna längs föreningens vägar är av en äldre typ och börjar bli medfarna och 

tappa färgen, men skylttypen har ett kulturellt värde som visar på en äldre väg. Mats föreslår 

att skyltarna renoveras genom målning och uppriktning av stolpar på ett för föreningen 

kostnadsmässigt rimligt sätt.  Styrelsen lägger renoverandet till ”att göra listan”. 

Styrelsen har två ärenden: 

a) Informationspunkt:  Registrering av föreningen för moms  

Skatteverket har angett att när samfällighetsföreningar tillhandahåller varor eller 

tjänster till sina medlemmar så utgör detta omsättningar i mervärdesskattehänseende.  

Detta har av REV överklagat, men Skatterättsnämnden har i sitt ställningstagande 

beslutat att samfällighetsföreningar som har en högre årsomsättning än 80.000 kr 

(exklusive bidrag från det allmänna och moms) ska debitera moms (25%) på de 

uttaxeringar som sker till föreningens medlemmar.  Därför har anmälan om 

momsregistrering för föreningen insänts till Skatteverket, där registreringen avses 

gälla från det nya verksamhetsårets start 2023-05-01.  Det innebär att årets 

medlemsavgifter kommer att faktureras med moms. 

b) Förslag från styrelsen angående hantering av slitageavgifter vid stor omfattning av 

tunga transporter 

Under föregående verksamhetsår har föreningen noterat att vägen nyttjats för mer 

omfattande tung trafik.  Tung trafik medför en betydande ökning av vägslitaget, där 

en tung transport kan påverka vägslitaget 10 000 gånger mer än vad en personbil 

skulle göra (fyrapotensregeln).  Sedan 2016 finns på föreningens hemsida regler för 

tunga transporter.  Styrelsen ser nu behov av att förtydliga avseende skyldigheten för 

beställare av transporter att erlägga slitageavgift.  För detta avser föreningen att 

tillämpa en mall hämtad från REV enligt bilaga 2.  Slitageavgiften avser en 

kompensation för ökade vägslitaget, medan beställaren av transporter fortfarande är 

skyldig att ersätta föreningen för eventuella vägskador som noteras vid efterföljande 

besiktning. 

Styrelsen föreslår att följande beslutas: 

➢ föreningen skall ta ut slitageavgift enligt Anläggningslagen då mer omfattande 

tunga transporter beställs av en fastighetsägare.  Fastighetsägaren är skyldig att 

informera styrelsen om tunga transporter enligt informationen på hemsidan. 

➢ Slitageavgiftshantering skall ske av styrelsen enligt REVs rekommendationer. 

➢ Engångsavgift samt deponeringsavgift skall tillämpas. Storleken för dessa 

avgifter skall beslutas av styrelsen i samråd med REV. Därvid skall övervägas 

om fastighetens belägenhet längs vägen skall beaktas, eller om enhetliga 

avgifter skall tillämpas lika för alla.  
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Stämman beslutade enligt ovan. 

Vi diskuterade vikten av att fastighetsägarna vet om sitt ansvar vid större 

transporter.  Information kommer att skickas med faktureringen 

 

§12 Ersättning till styrelsen och funktionärer 

Förslag att arvode till styrelsen och funktionärer behålls oförändrat, d.v.s. 10.000 kr att 

nyttjas inom styrelsen inklusive suppleanter, samt 500 kr var till revisorerna och 500 kr till 

valberedningen efter inlämnade av komplett förslag till årsmötet för samtliga föreningens 

stadgeenliga funktionärer. 

Årsstämman beslutade enligt förslaget. 

§13 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd inklusive sista 

inbetalningsdatum 

Hans redogjorde för kostnaderna och vad som gjorts under föregående år. 

Komplett debiteringslängd med betalningsförfallodag 2023-08-31 fanns tillgänglig vid 

årsmötet för medlem att ta del av. Årsmötet godkände styrelsens förslag om ökad 

debitering med 10% till totalt 4 840 kr per andel (inkl moms) och förfallodatum enligt 

debiteringslängden 2023-08-31. Debiteringslängd finns framledes tillgänglig hos 

ordföranden, Hans Metzén. 

§14 Styrelsens förslag till kommande aktiviteter och budget 

Hans Metzén redogjorde för budget för kommande verksamhetsår, se bilaga 3. Föreningen 

har noterat fortsatt ökade kostnader för material, samt ett ökat behov av underhåll av vägen. 

Påläggsgrusning planeras för vägavsnitt där slitageskiktet visat sig vara tunt.  Detta innebär 

en beräknad kostnad på ca 150.000 kr (exkl. moms). 

Årsstämman beslutade att godkänna presenterad budget för kommande verksamhetsår. 

§15 Val av ordförande 

Valberedningen redovisade sitt förslag.  

Till ordförande på 1 år omvaldes Hans Metzén. 

§16 Val av ordinarie ledamöter 

Till ledamöter på 2 år omvaldes Sten-Åke Torefeldt och Magnus Friberg. 

§17 Val av suppleanter 

Som suppleanter på 1 år omvaldes Kjell Selming och Roger Bergh. 

§18 Val av revisorer och revisorssuppleant 

Till ordinarie revisorer på ett år omvaldes Ingrid Gutemyr, sammankallande,  

och Magnus Petterson. Till revisorssuppleant omvaldes Carl Vernersson. 

§19 Val av valberedning samt utse dess sammankallande 

Till valberedning omvaldes Åke Skarman, sammankallande och nyvaldes Anders Lutteman. 

§20 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 

Protokoll kommer att anslås på anslagstavlor vid Lapp, Korrnäs samt vid Prästängsvägskälet.  

Vidare kommer protokollet att finnas tillgängligt på föreningen hemsida under fliken 

”Dokument”. Se    www.bredsund-rotholma.se 

  

http://www.bredsund-rotholma.se/
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§21 Övrig information, eller synpunkter från medlemmarna 

Åke Skarman bad styrelsen tacka Gittan Jansson för sitt arbete med valberedningen under 

sina år samt hälsa Magnus Pettersson och Anders Lutteman välkomna som nya funktionärer. 

§22 Stämman avslutas 

Mötesordföranden Ingrid Gutemyr fastslog att inga ytterligare övriga frågor fanns.  

Ingrid och Hans tackade för visat intresse och avslutade årsstämman. 

 

 

Vid protokollet   Mötesordförande 

 

__________________   ___________________ 

Magnus Friberg    Ingrid Gutemyr 

 

 

Justeras  

 

 

___________________   ___________________ 

Hans Metzén    Christer Hegart 


